



دهان أساس ناري سيليوزي ديلوكس سيكو

دهان أساس ناري سيليوزي متعدد الأغراض، أساسه من النيتروسليلوز، وراتنجات الألكيد المختصة و مجموعة مختارة من الحشوات والمواد مضافة وأصباغ خاصة لإعطائها خاصية تعطية ومرنة عالية وقدرة جيدة على الصنفه

مصممة للاستخدام كطبقة أساس على جميع الأسطح الداخلية القديمة والجديدة الخشبية مثل ام دي اف، خشب الساج، خشب الصنوبر والبلوط وغيرها بالإضافة إلى الأسطح الحديدية والفولاذية مثل الأعمال المعدنية والأبواب والإطارات والخزانات لإعطاء أسطح مستوية وناعمة بعد صنفتها

وصف المنتج:

الاستخدامات:

- سريع الجفاف ومتعدد الأغراض
- معدل تغطية مرتفع للغاية وقوه إخفاء ممتازة
- قدرة تعبيه ممتازة وخصائص صنفه
- يساعد في زيادة معدل الانتشار للطبقات التالية
- أساس مضاد للتآكل والصدأ للمعادن
- يمكن رشه باستخدام مسدس الرش الهوائي

المميزات العامة:

أبيض أو رمادي أو حسب الطلب	اللون:
مطفي ناعم	نوع التشطيب:
1.32 – 1.4 جم/لتر تقريبا	الكتافة النوعية:
50 – 55 % تقريبا	نسبة المواد الصلبة:
8 – 10 مم/لتر (عند 30 ميكرون لطبقة واحدة)	معدل التغطية:
30 – 40 ميكرون (يعتمد على الاحتياج وطريقة التطبيق)	سماكه طبقة الدهان:
28°م	نقطة الوميض:
باستخدام الترر الحر	التخفيف:
10 – 20 % بالحجم	نسبة التخفيف:
بمسدس الرش الهوائي	أدوات التطبيق:

يعتمد زمن الجفاف على درجة الحرارة والرطوبة حسب المناطق وحسب الفصول.

15 – 30 دقائق (عند 25°م)

1 ساعة (عند 25°م)

30 دقيقة (عند 25°م)

الصنفه بعد ساعة من عملية الطلاء

وقت الجفاف:

الجفاف السطحي:

الجفاف الكامل:

أعادة تكرار الدهان:

الصنفه:

تحضير السطح:

تأسيس السطح:

1. صنفه السطح بالكامل بورق الصنفه المناسب للحصول على سطح ناعم الملمس

2. تأسيس السطح بطلاء طبقتين من أساس ناري سيكو حسب حالة السطح.

3. ترك لمدة 30 دقيقة على الأقل بين كل طبقة قبل معاودة الطلاء.

4. بعد الجفاف، يتم صنفه السطح بالكامل ثم إزالة الاتربه والغبار عن السطح تماما

طريقة الاستعمال:

• قبل الاستخدام، قم بتخفيف المنتج باستخدام الترر الحر بنسبة 10 – 20 % حسب الحاجة.

• قم بتطبيق المنتج باستخدام فوهه مسدس الرش الهوائي بحجم 1 – 1.5 ملم

• لا تستعمل الفرشاة أو الرولة لتطبيق المنتج الا على مناطق ومساحات صغيرة

يحفظ المنتج لمدة 12 شهر في حالة جافه وغير مفتوحة بعيدا عن اشعة الشمس المباشره وفي مكان جيد التهوية في درجة حرارة محيطة بين 25-35 درجة حرارية

جالون حديد 4 كجم – برميل حديد 18 كجم

التعبئه:

طريقة التخزين:



Sico NC Primer Delux

DESCRIPTION: Multi-purpose Nitrocellulose primer, based on nitrocellulose, and specialty alkyd resins along with selection of fillers, special additives, and colorants to give a high covering property, good sanding ability and excellent elasticity.

MAIN USES: Used as a priming coat for all interior old and new surfaces of woodwork such as MDF, Teak, pine, oak, etc., as well as iron and steel surfaces such as metalwork, doors, frames and cabinets, to obtain a smooth and even surface after sanding.

- FEATURES:**
- Quick drying and Multi-purpose use
 - Very high coverage rate and Excellent hiding power
 - Very good filling ability & sanding properties
 - Helps in Increases the spreading rate for the following layers
 - Anti-corrosive primer for steel
 - Spryable using the Air Spray Gun

SPECIFICATIONS:

Color: White, Gray, or as required

Finish: Matt Smooth

Solid contents: 50 – 55 %

Density: 1.32 – 1.40 gm/cm³

Coverage: 8 – 10 m²/Lit (at 30 micron DFT)

Coat Thickness: 30 – 40 Microns DFT (Depends on requirement & application method)

Flash Point: At 28°C

Dilution: Lacquer Thinner

Dilution Rate: 10 – 20% (By Volume)

Application Tools: Air Spray Gun.

DRAYING TIME: Drying time depends on temp. & humidity depending on regions & seasons.

Touch dry: 15 Minutes (At 25°C)

Full Cure: 1 Hour (At 25°C)

Recoat interval: 30 Minutes (At 25°C)

Sanding: Sanding after 1 Hour from application Process

SURFACE PREPARATION: Surfaces must be intact, dry, clean and free of dust, grease, dirt and grime

- SURFACE PRIMING METHOD:**
1. Sand the entire surface with suitable sandpaper to obtain a smooth surface
 2. Prime the surface with 2 coats of Sico NC primer according to surface condition.
 3. Leave it for at least 30 minutes between each coat before repainting.
 4. After drying, sand the entire surface and then remove all dust and dirt from the surface completely

APPLICATION INSTRUCTION: • Cleaning and preparing of the applied surfaces

- Before using dilute the product by Lacquer thinner from 10 – 20% as required.
- Apply the product using Air spray Gun machine nozzle size 1 – 1.5 mm
- Application by brush or Roller is possible only for small areas

STORAGE: Stored for 12 months in a dry, unopened condition, away from direct sunlight, well-ventilated place at an ambient temperature of 25-35°C

PACKING: 5Kg Steel Gallons - 20Kg Steel Drums